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前言

　　面试成功可以改变一生.外企、白领、高薪，这是许多求职者梦寐以求的求职目标，然而英语却成
为很多求职者在面试过程中难以逾越的障碍。
目前，市场上求职英语方面的书大多针对在职人士编写，不适合初出茅庐的大学毕业生。
为此，我们专门针对大学生编写了《求职面试英语口语教程》。
本教材编排上突出了从易到难、循序渐进的规律，每单元都体现了认知一模仿一实战的科学过程。
本书旨在指导大学生在求职面试中少走弯路，汲取前人成功的经验，顺利找到一份理想的工作。
　　本书结构　　全书共分为两大部分。
　　1.面试常见话题（Common Subjectsin Interviews）　　通过呈现求职面试片段，列举了大学生参加
面试时最有可能碰到的14个常见话题。
熟悉这些话题后，学生在接受英语面试时就更有可能做到胸有成竹、从容应对。
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内容概要

　　《求职面试英语口语教程》编排上突出了从易到难、循序渐进的规律，每单元都体现了认知-模
仿-实战的科学过程。
《求职面试英语口语教程》旨在指导大学生在求职面试中少走弯路，汲取前人成功的经验，顺利找到
一份理想的工作。
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章节摘录

　　Zhu:It has been six years till now. I had a two-year internship at a small construction company while I was
studying to get my degree.Yang: I see. What is the greatest challenge you have ever taken？
Zhu:Well， it has got to be the project I worked on while I was an intern at the construction company I mentioned
just now. In order to lower the costs， the contractor came to us. As a college student， I was thrilled when my
boss handed this whole project to me. I had to be the engineer in charge. I needed to take care of all the details，
including shopping for the right kind of nails and monitoring 15 construction workers. I am always thankful for
this experience because I learnt almost all the important details of a construction project regardless of the small scale
of the project itself.Yang: I see. Such experience always turns out to be quite rewarding. What do you think are your
weaknesses？
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